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Terje ønsket velkommen, og styrets første møte ble et ”bli 
kjent-møte” med  
 
Runde rundt bordet hvor alle fortalte litt om seg selv. 
 
Mats fortalte om sin jobb som kasserer på andre året. 
Påpekte også at det kunne blir likviditetsproblemer dersom 
det kom stor regning på skudd. 
 
Daniel (fiskeutvalget): det jobbes med å få rekruttert 
medlemmer til utvalget. 

• sjøørretcamp sammen med NJFF Nordland 
• Laliadagen 
• Laksetrappa i Tverråga – minstevannstand 
• Redegjorde litt om soner i Ranaelva 

 
Hans Olav (Leirdueutvalget): 

• Skudd ankommet XXL 
• Sportingbanen åpner snart 
• Fra uke 17 skyting tirsdag og torsdag 
• Innkjøp av konteinere som skal plasseres over 

kastemaskiner 
• Innkjøp av promatiktrap 
• 30 – 40 stevner i løpet av en sesong 
• Henter inn pris for å få montert dusj på damedoen 
• Rekruttering – vurderer prisdifferensiering 
• Vyer om å anlegge en frisbeebane 

 
Andre medlegger i utvalget: 
Hans Marius Mastermo 
Asle Sæternes 
Roger Sivertsen 
Henrik Einmo 
Torfinn Swan Forsbakk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Kjetil Laugsand 
Magnus Langmo 
Naief Kadovra 
Tore Tjønna 

 
Marika (kvinnekontakt): Sammen med seg har hun Tea 
Ressem og Ine M Ravn. 
Samarbeider med Vefsn JFF om elg/harejakt i Hattfjelldal og 
introjakt på rådyr sammen med Sømna JFF. 
 
Forespørsel fra Svein Jeger Hansen ang arr. foredrag på 
Meyergården 
 
Frank (fuglhundutvalget): Har vært leder i utvalget i 3 år, og 
fortalte om hvor fint det har vært.  
Det er for tiden ingen flere medlemmer i utvalget, og Frank 
får i oppdrag å sette sammen et nytt utvalg  
 
Edvard (undgdomsleder): Gleder seg til å komme i gang, 
og fikk noen innspill på aktiviteter, og at alle utvalgene må 
trekkes inn i arbeidet. 
 
Tor vil bistå leder, og starter med å få oversikt over sin jobb i 
eiendomsutvalget. 
 
Torbjørg: Jobber med å få oversikt over det som finnes på 
hjemmeside og FB. Ønsker felles epostadresse: 
post@ranajff.no. Vil sette seg inn i redigering av hj.side.  
 
Ole Håkon: ny som varamedlem og er klar for å bistå der det 
måtte trenges. 
 
Terje orienterte om starten etter årsmøtet, synes lederjobben 
er interessant og gleder seg til fortsettelsen.  
 
Nytt møte 04.05.23 
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